
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 4. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 423
Bestyrelsesformanden for Dansk Vækstkapital udtaler i artiklen ”Vi tiltrækker
penge” i Børsen den 18. juli 2013, at investeringerne kommer danske virk-
somheders til gavn: ”Når de danske virksomheder skal ekspandere globalt,
kan Sunstone Capital bruge sit globale netværk til at hjælpe dem frem”. Kan
ministeren redegøre for, om danske virksomheder konkret har gjort brug af
den assistance, som bestyrelsesformanden beskriver?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Joachim B. Olsen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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